
در حـال محاسـبه «ارزش مالکـانه»
هستیم

مديرعامل صندوق ذخيره فرهنگيان:

حميدرضا نجفپور، مديرعامل صندوق ذخيره فرهنگيان در گفتوگو با
«اعتماد» و در پاسخ به اين سوال كه چرا اساسنامه ۱۴۰۰ صندوق كه
حاوي دستورالعملهاي جديدي براي تعيين هياتمديره و حق مالكانه
اعضاي فرهنگي اين صندوق است، اجرايي نميشود گفت: حتما اين
اساسنامه اجرايي خواهد شد البته براي اجرايي شدن يكسري ملاحظاتي
بين مجموعههاي تصميمساز و تصميمگيري وجود داشته است؛ مجلس و دولت
و همچنين خود معلمان و نمايندههاي آنها نيز پيشنهادها و نظراتي 

داشتند كه  بايد  اعمال شود. 
او افزود: با اين وجود، در اين مدت كوتاه بارها جلساتي گذاشته و
پيگيريهايي از مجلس و دولت براي اجرايي شدن اين اساسنامه شده است

كه همچنان هم ادامه دارد.
او در پاسخ به اين سوال كه چرا مطابق اساسنامه ياد شده انتخابات
اعضاي 6 نفره هيات امنا برگزار نميشود نيز گفت: الان هم هيات امنا
به كار خود ادامه ميدهند كه مطابق با همين  اساسنامه   است؛ 
مطمئن  باشيد  بعد از آنكه اساسنامه جديد با برخي سرفصلهايش كامل
و دقيق قابليت اجرايي شدن پيدا كند، انتخابات را  نيز برگزار 

ميكنيم .
مديرعامل صندوق ذخيره فرهنگيان همچنين در خصوص چرايي اجرايي نشدن
موضوع «ارزش مالكانه» نيز گفت: الان در حال محاسبه «ارزش مالكانه»
هستيم كه پيشبيني ميكنيم كار تاييد و صحهگذاري آن تا سه ماه ديگر
طول بكشد، چراكه مدلهاي مالي اين موضوع، مدلهاي چالشي و بعضا
ريسكهاي سرمايهگذاري مالي، عدالتي زيادي دارد.  ضمن آنكه در اين
مسير بايد با وزارت آموزش و پرورش و حتي در صورت لزوم با خود
معلمها و ديگر مراجع ذيمدخل نيز تعامل و نظرخواهي انجام شود تا
مدل ما نهايي شود و محاسن و معايب و ريسكهاي احتمالي آن احصا شده

و در نهايت بعد  از  همه  اينها  اجرا  شود. 
بنابراين در سه ماه آينده از نظر مدل آن صحهگذاري و بعد از آن
گام به گام اجرايي خواهد شد و از ماه بعدي آثارش را معلمها 
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خواهند  ديد.
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